
Zebranie KDO ds. Kultury 22.10.2013 godz. 18.00 

 

1. P. Bogusława Presz poinformowała, że gościem Krakowskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego była p. Józefa Grodecka, Dyrektor MOPS, która opowiadała o sposobach i 

rodzajach współpracy z organizacjami i zlecaniu zadań, co może być pouczające dla 

konstruowania wniosków grantowych w obszarze kultury pod względem uzasadniania 

potrzeb realizacji danego projektu.  

2. P. Bogusława Presz opisała plany i projekty konkursów grantowych; planowane są 4 

konkursy: 3-letnie, całoroczne, niskobudżetowe, działalność wydawnicza i wystawiennicza. 

Planujemy wstępnie formułę konkursu niskobudżetowego: „na premierowe przedsięwzięcie 

artystyczne z dominującym udziałem aktualnie tworzących artystów krakowskich”.  

3. Sprawozdanie przewodniczącego KDO z tworzenia Strategii Miasta Krakowa i spotkań z 

Pracownią Obywatelską pod kierunkiem Przemysława Dziewitka.  

4. Dyskusja nad kwestią zakresu tematycznego Kultura w przygotowywanej Strategii Miasta 

Krakowa i stosunku do Strategii Rozwoju Kultury oraz rozmowa o rekonstrukcji Konwentu 

ds. Kultury.  

5. Projekt stworzenia strony internetowej KDO powierzyć chcemy P. Sylwii Drożdż z Wydział 

u Spraw Społecznych: ngo@um.krakow.pl, 126167808 

6. Andrzej Białko mówi o aplikacjach unijnych i szkoleniach, jakie odbywają się w Palermo. 

Prosi o kontakty osób, które byłyby chętne do wyjazdu na takie tygodniowe szkolenie. 

Opowiada też o nowościach w projektach Unii Europejskiej. Na zakończenie opisuje problem 

z opiniami UMK na temat aplikacji do projektów UE.  

 

Uchwała nr 24 

Wnioskujemy o opracowanie satysfakcjonujących formuł wspierających wnioski 

organizacji pozarządowych przez Urząd Miasta Krakowa  

o dofinansowanie projektów z UE. 

Chodzi nam o wyjaśnienie wymagań UE, które w żadnym razie nie stanowią 

niebezpieczeństwa oraz odpowiedzialności finansowej dla Miasta i o wdrożenie 

konkretnej tre ści, jaka mogłaby być stosowana zawsze w przypadku konieczności  

wystosowania tego typu poparcia.  

 

7. Termin kolejnego spotkania ustalony został na 3 grudnia, g. 18.00, Kanonicza 7 

 

 


